
Bestyrelsemøde	Dch-Næstved	den	15.maj	2023.	
	
Tilstede:	Minna-Christian-Ernest-Andreas-Louise-Lotte-Claus.	
	
Sommerlege	den	24.juni.	
Andreas	bestiller	gode	pølser	hos	sin	leverandør	til	30	personer.	
Claus	arrangerer	grill	og	køber	tilbehør.	
	
Projekt.	
Er	kommet	godt	fra	start	med	3	deltagere.	
	
Spordag	på	Førslev.	
Spordagen	blev	en	kæmpe	succes.	
Super	godt	forberedt	så	alle	fik	noget	ud	af	dagen.	
Der	var	mange	nye	medlemmer	der	fik	en	håndholdt	oplevelse	og	der	var	mange	gode	
tilbagemeldinger	fra	deltagerene.		
Der	planlægges	sandsynligvis	en	mere	til	efteråret.	
	
Agility.	
Stævnet	den	29.april	blev	det	største	nogensinde	i	klubben	med	131	deltagere.	
Stor	tilfredsstillelse	ved	at	kunne	afvikle	på	2	baner.	
Der	er	åbent	for	tilmeldinger	til	sommerstævne	den	5-6.august.	Der	vil	være	mulighed	for	at	
campere.	
Det	besluttes	at	købe	banetegningsprogram	som	alle	trænere	kan	få	adgang	til.	
	
Sommertræning.	
Minna	ligger	op	til	at	arrangere	træning	hen	over	sommerferien.	
Oplæg	om	at	der	er	2-3	trænere	der	tager	1	uge	hver.	
Drøftes	på	kommende	trænermøde.	
	
Klubhus.	
Tove	har	meldt	sig	som	rengøringsansvarlig.	
Der	efterlyses	indkøber	til	rengøringsmidler,	dagligvarer	m.m.	
Det		tages	med	på	trænermøde.	
	
Affald.	
Beslutning	om	at	købe	ekstra	kapacitet	så	vi	får	en	400L	container	i	stedet	for	den	vi	har	nu.	
Dette	kan	gøres	for	3300,-kr/år.	
Der	er	på	nuværende	ekstraudgifter	i	forbindelse	med	stævner	og	en	del	arbejde	med	at	køre	
på	genbrug.	
	
Overvågning.	
Der	bliver	stillet	affald	som	kommer	udefra	ved	vores	skraldespand.	
Der	er	nu	sat	attrap-kameraer	op	som	skal	virke	præventivt.	
	
	
	



Bestyrelseskursus.	
Christian	foreslår	vi	overvejer	at	tilmelde	os	et	bestyrelseskursus	som	DGI	udbyder.	
Det	varer	½	år	med	undervisning	1gang/md	med	opgaver	i	mellem	kursusdage.	
Christian	sender	materiale	som	kan	beskrive	indhold.	
Punktet	tages	med	på	kommende	møde.	
	
DGI	medlemskab.	
Christian	foreslår	vi	overvejer	medlemskab	hos	DGI.	
Det	koster	15kr/medlem/år.	
Vi	vil	bl.a	opnå	at	kunne	få	hjælp	til	foreningsarbejdet.	
Der	bliver	udsendt	materiale.	
Punktet	tages	med	på	kommende	møde.	
		
Fondsansøgninger.	
Der	er	givet	en	del	afslag	på	fondansøgninger.	Dette	kan	måske	begrundes	i	at	der	er	søgt	om	
for	mange	ting	og	for	store	beløb	i	samme	ansøgning.	Det	er	blevet	anbefalet	at	begrænse	
begge	dele	for	at	komme	i	betragtning.	
	
Kursushold.	
Der	er	pt	ventelise	til:	lydighed-agility-familiehold.	
Diskussion	om	at	oprette	hvalpehold	som	kursushold.		
Det	kunne	være	med	til	at	motivere	flere	trænere	til	at	tage	hold	idet	man	så	ikke	binder	
læneger	end	perioden.	
	
Diskussion	om	tydelighed	på	medlemskab	og	kontingent	ved	indmeldelse.	
Dette	afklares	da	alle	informationer	fremgår	af	klubmodul.	
	
Referat:	Claus	


